
Protokół ze spotkania Rady Rodziców  

SP. 261 z Dyrekcją Szkoły 

w dniu 23/09/2019 

Tematy poruszone w trakcie spotkania: 

 

1. Zmniejszona wymiaru godzin religii z 2 do1 - Dyrekcja szkoły wystosowała pismo 

do Kurii z prośbą o wyrażanie zgody na zmniejszenie wymiaru godzin religii – do 

dnia spotkania Kuria nie odpowiedziała na pismo.   

2. Niedziałające zegary / możliwość powrotu do dzwonków – Pani Dyrektor 

Jankowska zapewniła, że zegary będą synchronizowane dwa razy dziennie przez 

pracownika szkoły. Zegary wpisują się w Program Całościowy Rozwój Szkoły, w 

którym szkoła uczestniczy – dzięki temu dzieci uczą się korzystać z zegarów, uczą 

się odpowiedzialności. Brak dzwonków zapobiega zgiełkowi na korytarzach 

powstającemu przy jednoczesnym wybieganiu dzieci z sal lekcyjnych. W celu 

wsparcia dzieci nauczyciel dyżurujący będzie sygnalizował dzieciom koniec przerwy 

i konieczność ustawienia się pod klasą.  

3. Plac zabaw na tyłach szkoły – po zgłębieniu tematu przez Panią Dyrektor 

Jankowską okazuje się, iż niestety nie ma możliwości zmiany atestu. Przybory mają 

atest dla dzieci do lat 6. By umożliwić korzystanie z placu zabaw dzieciom z klas 1-3 

niezbędna jest wymiana zabawek. Rada Rodziców postara się złożyć wniosek o 

dofinansowanie w następnej edycji Budżetu Partycypacyjnego. Dyrekcja ze swojej 

strony także będzie próbować zdobyć środki inwestycyjne na ten cel. 

4. Ubezpieczenie NNW (indywidualne lub grupowe) a ubezpieczenia 

poszczególnych wycieczek – każda wycieczka organizowana przez nauczycieli 

wymaga wykupienia dodatkowego ubezpieczenia NNW na konkretny termin trwania 

wyjazdu. Podyktowane jest to troską o zapewnienie ubezpieczenia wszystkim 

dzieciom oraz nauczycielom (nieobjętym ubezpieczeniem grupowym NNW ) 

Ponadto, w przypadku wypadku lub uszczerbku na zdrowiu ubezpieczony może 

ubiegać się o wypłatę z dwóch polis. Koszt ubezpieczenia dziecka na krótkie 

wyjazdy to jedynie kilka złoty od osoby. 

5. 100 PLN na każde dziecko na wydarzenia kulturalne do końca 2019 roku – 

wyjście musi zostać fakturowana fakturą przelewową. Pani Dyrektor Zalewska 

poinformowała, iż nie ma sytuacji w by wycieczka nie doszło do skutku z uwagi na 

brak nauczycieli do opieki. Rodzice nie mogą pełnić roli opiekunów. Ilość opiekunów 

jest zależna od ilości dzieci. Zazwyczaj na 15 dzieci przypada 1 pracownik szkoły – 

jedynym wyjątkiem są wycieczki w góry gdzie na 10 dzieci przypada 1 pracownik 

szkoły. 



6. Zielone szkoły - wyjazdy w maju – Pani Dyrektor Jankowska nie sprzeciwia się 

organizacji Zielonych Szkół jednak muszą one spełniać wymogi opisane w 

Rozporządzeniu MEN z dnia 25/05/2018r. to jest: 
§ 2. Organizowanie przez szkoły krajoznawstwa i turystyki ma na celu: 

1) poznawanie kraju, jego środowiska przyrodniczego, tradycji, zabytków kultury i historii; 
2) poznawanie kultury i języka innych państw; 
3) poszerzanie wiedzy z różnych dziedzin życia społecznego, gospodarczego i kulturalnego; 
4) wspomaganie rodziny i szkoły w procesie wychowania; 
5) upowszechnianie wśród uczniów zasad ochrony środowiska naturalnego oraz wiedzy o 
składnikach i funkcjonowaniu 
rodzimego środowiska przyrodniczego, a także umiejętności korzystania z zasobów przyrody; 
6) upowszechnianie zdrowego stylu życia i aktywności fizycznej oraz podnoszenie sprawności 
fizycznej; 
7) poprawę stanu zdrowia uczniów pochodzących z terenów zagrożonych ekologicznie; 
8) przeciwdziałanie zachowaniem ryzykownym, w szczególności w ramach profilaktyki uniwersalnej; 
9) poznawanie zasad bezpiecznego zachowania się w różnych sytuacjach. 

7. Wyjazd integracyjny klas 4 – Pani Dyrektor Jankowska przekazała, że wyjazd 

będzie jednodniowy i powinien odbyć się do 25 października 2019r.  

8. Oceny nauczycieli – Rada Rodziców w oparciu o informacje/opinie rodziców 

przygotowała i dostarczyła oceny 7nauczycieli 

9. Pasowanie uczniów klas I – uroczystość odbędzie się w pierwszej połowie 

października. Rada Rodziców ma już przygotowane upominki dla najmłodszych.  

10. Zdjęcia klasowe – inicjatywa finansowana przez Radę Rodziców ze składek. 

Zdjęcia klasowe będą wykonywane w drugiej połowie października lub na początku 

listopada. Pani Dyrektor Zalewska jest w kontakcie z fotografem.  

11. Wypisywanie dzieci ze świetlicy za pośrednictwem Librus – niestety twórca 

aplikacji/oprogramowania nie jest w stanie udostępnić takiego rozwiązania. Brak jest 

możliwości usprawnienia wypisywania dzieci ze świetlicy z uwagi na konieczność 

fizycznego złożenia podpisu przez osobę odbierającą.  

12. Stołówka – brak nauczyciela dyżurującego – przekazane zostały informacje 

uzyskane od rodziców dotyczące chaosu w stołówce w trakcie długich przerw 

obiadowych. Pani Dyrektor Jankowska zapewniła, iż na długich przerwach tj.: 12:20-

12:40 i 14:20-14:35 na stołówce jest nauczyciel dyżurujący.  

13. Niedziałające toalety dla dziewcząt / brak zamków – Pani Dyrektor Jankowska 

zapewniła iż sprawdzi czy są to faktycznie awarie czy też są to żarty i drzwi zostały 

zamknięte od wewnątrz.  

14. Zbiornik przeciwpożarowy/ górka na tyłach placu zabaw – weryfikacja statusu 

jest w trakcie. W chwili otrzymania ostatecznej informacji będzie można podjąć 

decyzje w jaki sposób ( i czy w ogóle) można ją wykorzystać.  

15. Program Profilaktyczno – Dydaktyczny – Rada Rodziców nie wniosła żadnych 

uwag. Pismo w tej sprawie zostanie złożone w sekretariacie.  

16. Doposażenie pracowni – na chwile obecną Pani Dyrektor Jankowska nie otrzymała 

informacji od nauczycieli o konieczność doposażenia poszczególnych pracowni, 

zobowiązała się jednak zapytać. Pani Dyrektor przekazała informacje, iż szkoła 

otrzyma dodatkowe 12-15 komputerów do pracowni komputerowej. 

17. Podręczniki w wersji elektronicznej – Panie Dyrektor zobowiązały się zorientować 

czy i gdzie można znaleźć oficjalny dostęp do podręczników w wersji elektronicznej. 



18. Kostka brukowa w lasku za placem zabaw – kostka nie została w pełni ułożona, 

dzieci bawią się w „piaskownicy” powstałej po wyjętej kostce. Stwarza to zagrożenie. 

Pani Dyrektor Jankowska zobowiązała się zweryfikować sprawę. 

19. Punktowane konkursy – oficjalna informacja dotycząca punktacji za poszczególne 

konkursy znajduje się na stronie kuratorium : 

http://www.kuratorium.waw.pl/pl/rodzice-i-uczniowie/konkursy-i-olimpiady 

20. Nauczanie kształtujące – pani Dyrektor Jankowska poinformowała, iż grupa 

nauczycieli jest już po szkoleniu dotyczącemu nauczania kształtującego. Jest bardzo 

pozytywny odzew ze strony nauczycieli. 

21. Klasy językowe od klasy VII – Pani Dyrektor poinformowała, iż kryteria przyjęcia do 

klas językowych ustalone zostały w Prawie Oświatowym (Dz. U. z 2019 r. poz. 1148, 

1078, 1287, 1680 i 1681). Nie są to kryteria wewnątrzszkolne.  

22. Stypendia – Rada Rodziców przed spotkaniem uzyskała informacje, iż stypendia z 

poprzedniego roku szkolnego nie zostały wszystkim wypłacone. Pani Dyrektor 

Jankowska zaprzeczyła – wypłaty stypendiów zostały wykonane. 

23. ERASMUS – Pani Dyrektor Jankowska poinformowała, iż została złożony wniosek 

do programu Erasmus dla nauczycieli. Nauczyciele będą pogłębiać znajomość 

języka angielskiego by w przyszłości móc prowadzić część lekcji w tym języku. W 

kolejnym kroku szkoła będzie starać się o uczestnictwo w programie Erasmus dla 

dzieci – wymiany międzyszkolne (język angielski). 

24. „Chmura” – Pani Dyrektor Jankowska poinformowała, iż szkoła wprowadza tzw. 

„chmurę”, która poprawi komunikację nauczyciel – uczeń, jak również udostępnianie 

materiałów dydaktyczno-naukowych. 

 


